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                              عن الكتاب :  2000م - 1443هـ Book Description
 Freedom of expression constitutes one of the essential foundations of a
democratic society, one of the basic conditions for its progress, and for the
development of every man.
The Human Rights Act 1998 (‘the Act’) has now come fully into force
throughout the UK on 2 October 2000. It is likely to have far-reaching
implications for most, if not all, areas of civil and criminal law, including the
law affecting the media.
The objective of the Act is stated to be ‘to give further effect’ in UK law to
the majority of the rights provided for in the European Convention of Human
Rights (‘the Convention’). The Act does not create new substantive rights
under domestic law, but it makes existing Convention rights more immediate
and relevant.
  شرح الكتاب :
 تشكل حرية التعبير إحدى الركائز الأساسية لـ أ
المجتمع الديمقراطي ، أحد الشروط الأساسية لتقدمه ، ولأجل
تطور كل رجل.
دخل قانون حقوق الإنسان لعام 1998 ("القانون") حيز التنفيذ بالكامل الآن
في جميع أنحاء المملكة المتحدة في 2 أكتوبر 2000. ومن المرجح أن يكون بعيد المدى
الآثار المترتبة على معظم ، إن لم يكن كل ، مجالات القانون المدني والجنائي ، بما في ذلك
قانون يؤثر على وسائل الإعلام.
الهدف من القانون هو "إعطاء مزيد من التأثير" في قانون المملكة المتحدة إلى
غالبية الحقوق المنصوص عليها في الاتفاقية الأوروبية لحقوق الإنسان
الحقوق ("الاتفاقية"). لا ينشئ القانون حقوقًا موضوعية جديدة
بموجب القانون المحلي ، لكنه يجعل حقوق الاتفاقية الحالية أكثر إلحاحًا
وذات صلة. .
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